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Weiwei Mao 

Shanghai 

+86 21 6080 0249 

weiwei.mao@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Mao began her legal career in 2015, prior to joining Han Kun, she worked at Jingtian & 

Gongcheng Law Offices. 

Ms. Mao mainly focuses on venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, 

capital markets, and general corporate matters.  Ms. Mao has participated in a number of 

transactions in diverse industries, such as internet, education, enterprise services, finance, and 

healthcare. 

EDUCATION 
Ms. Mao received an LL.B. degree from East China University of Political Science and Law, and an 

LL.M. degree from Northwestern University. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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茅玮蔚 

上海 

+86 21 6080 0249 

weiwei.mao@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

茅玮蔚律师从 2015 年起开始从事法律工作，加入汉坤之前，茅律师在竞天公诚律师事务所工

作。 

茅律师主要从事风险投资和私募股权投资、兼并收购、资本市场、公司一般性事务等方面的

法律服务，涉及互联网、教育、企业服务、金融、医疗等行业。 

教育背景 

茅玮蔚律师本科毕业于华东政法大学，获得法学学士学位，研究生毕业于美国西北大学，获

得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


